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 YAZAN : Sait AKSÖZ

  

  

KÜTAHYASPOR'A  İLK  ve  SON  TESİS  HİZMETİ...

  

BOŞA  GİDEN  YILLARIMIZ.....

  

Sonucu  3.Ligden 2.Lige  şampiyon olarak çıktığımız  2000 - 2001  sezonunda  
Kütahyaspor  Başkanı olan o zamanki  Belediye Başkanımız  Süleyman Canan , 
o  sezon  şampiyonluğun  yanında "Kütahyaspor'a  kalıcı  bir eser bırakmak istiyorum.
Yeri belediyenin, kullanımı devamlı Kütahyaspor'un olacak bina ve sahaları yapacağız.
Yönetim olarak size yer seçtireceğim" diyerek bir gün  bizlere Kütahya'nın 3-4 yerini
göstermişti.

  

Oradaki binanın 2007'de Kütahyaspor Yönetimi tarafından elden geçirilerek
 tekrar 2.defa açılmasındaki merasime katılmış olan SÜLEYMAN CANAN görülüyor....

Uzatmayalım, şimdiki  Zafertepe Mah.nin altındaki yeri beğenmiştik o zaman..
Ve Canan, sözünü tuttu , ihalesini yaptı. 
3 katlı bir tesis ile önünde etrafı  koruma duvarlarıyla çevrilmiş sahaları hizmete açtı. 
Sulama için günlerce  çalışılarak suyu da buldu.

Bina kullanılır haldeydi, önünde yan yana 2 sahanın biri hemen hazırlandı, 
burada antrenmalara başlandı. 
Bitişiğindeki saha ise tohum ekilerek oluşturulduğu için biraz daha bekleyerek kullanıma
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açılacaktı.

Alt taraftaki yer için ise ASKF yetkilileri "Burası toprak saha olsun.Amatör takımlar
faydalansın" demişlerdi. Bundan 17 yıl önceki düşünce öyleydi.

  

  

Sahada antrenmanlar yapılıyor , binada futbolcular kalıyordu. 

Binanın  İlk  Hali....

  

Sahanın  İlk Hali... (RESİMDE  DUVARIN  ÜZERİNDE  DİKİLEN  KÜÇÜK  DELİKANLI
ŞU ANDA 13 YAŞINI  DOLDURDU...BAZI YETKİLİ KİŞİLERİN İHMALLERİ ve
UMURSAMAZLIKLARI YÜZÜNDEN 13 YIL ÖNCEKİ O İYİ HALE BU YIL KAVUŞARAK
TEKRAR BAŞA DÖNDÜK..)

  

Burası  zamanla  geliştirilecek, bakımı  ihmal edilmeyecekti.

  

  

2008 - 2009  sezonu  sonuna kadar kullanıldı  bu  antrenman sahası...

  

  

SONRASI  ?
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2004 Belediye seçimlerinde Süleyman Canan artık görevi Mustafa İça'ya bırakmıştı.

  

  

Mustafa İça , Kütahyaspor 3.ligden  2007-2008'de amatör lige düşünce
 "Tesisi Boşaltın!" demeye başladı. 
Oyalaya oyalaya kör-topal amatör ligdeyken de burada bir yıl daha kalındı ama adeta
karantinaya alınmıştık...

  

SULAMA  POMPASININ  ELEKTRİĞİNİ BİLE  KESTİLER. O GÜZELİM
ÇİMLERE KİMSECİKLER  ACIMADI !...

  

  

Ve M.İça, 2009'da muradıra  erdi  ve KÜTAHYASPOR'U O TESİSLERDEN SÜRDÜ
ÇIKARDI..

Bizim  için  yapılmış  yeri  kiralamak  durumunda  kaldık ve  ne  acı ki , M.İça
zamanında
kiraladık.

  

O günden sonra o  iki  yanyana  sahanın sulaması  yapılamadığı için  o güzelim 
çimler
yandı, tutuştu..

  

Hiç kimsenin vicdanı  sızlamadı. Ne emeklerle yapılmıştı..
Birilerinin umursamazlığı yüzünden tarlaya döndü..
Yangınlar çıktı dev gibi büyüyen kuru otlarda..
Göz göre göre ölüme terkedildi güzelim tesis...
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PEKİ, BURASI 13-14 YIL ÖNCEYE TEKRAR NASIL DÖNDÜ ?

  

İşte burada şimdiki Belediye Başkanımız Kamil Saraçoğlu'na ve emeği geçenlere tekrar
teşekkür ediyoruz..

  

20016 - 2017 sezonu başlarken alt yapımızı GELİŞİM AKADEMİ LİGİ'ne sokmak için 
büyük fedakarlık gösteren  ve bizleri toplayan Kamil Saraçoğlu, o gün toplantıda 
gündeme getirilen bu yanık sahaların durumu hakkında bilgi aldı ve
 " Gençlik Spor İl Müdürlüğü projesini hazılasın , biz de belediye olarak bu sahaları en
kısa zamanda tekrar yapalım" dedi.

  

ACABA? demiştik....Ama gördük ki; Sayın Saraçoğlu takibini yapmış ve iki sahayı
yeniden
bizlere kazandırmıştı. 

  

Sadece yapıldı mı? Hayır..Bakımları, günlük sulamaları ihmal edilmiyor..
Orada her gün görev yapan insanlarımız var..

  

Ayrıca; alt tarafta bulunan ve toprak olarak kalsın denilen saha ise 
Gençlik Spor İl Müdürlüğü'nün projeleri ile parkurlu saha haline getirildi. 
Güzel bir eser kazandık.

  

  

  

Bu işi 2000 yılında ortaya atıp zamanla gerçekleştiren Sayın Süleyman Canan'a ,
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Projelendirmelerde ve çim ekimlerinde görev yapan Gençlik Spor İl Müdürü Sadık
Ölçen'e
ve adeta  ölüyü dirilten  Belediye Başkanımız Sayın Kamil  Saraçoğlu'na , 
burada çalışıp alın teri akıtanlara ayrı ayrı  teşekkür ediyoruz...

  

  

İnsanlar ; iyi ve kötü davranışlarıyla anılırlar..
Bu sahalar için 7-8 seneyi boşa geçirenleri de kamu oyuna havele ediyoruz...

  

  

İnşallah , bu sahalar ihmal edilmeden hizmete devam eder...
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